
 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 32 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 

Onderwerp: Sportpark Uden 2.0 

In het verleden stond Uden bekend als om zijn prachtige sportpark. In de jaren zeventig en tachtig van 

de vorige eeuw kenden we ‘4 Uden Sportief’: een fantastisch meerdaags sportfestijn dat door mensen 
vanuit heel Nederland werd bezocht. Veel Udenaren denken hier met weemoed aan terug.  

 

Tegenwoordig wordt er maar beperkt onderhoud gepleegd aan het sportpark (en dat betreft het 

gehele gebied tussen de Maasstraat en de Hockeyweg). De fractie van VVD-Leefbaar Uden is van 

mening dat het sportpark daardoor enigszins verloederd en toe is aan een stevige opknapbeurt. Een 

eerste kleine opsomming van gebreken die ons opvallen: 

 

 de bestrating is op vele plekken kapot, met gaten in het wegdek; 

 de verlichting in het hele sportpark is onvoldoende en creëert een sfeer van onveiligheid; 

 de parkeerruimte voor de ter plaatste gevestigde sportclubs is onvoldoende. Dat werkt in de 

hand dat men regelmatig in de berm parkeert (omdat er geen andere mogelijkheid is); 

 met name het parkeerterrein bij het oude FC Uden veld (in de bocht naar Udi’19) is totaal 
verouderd.  

 

De fractie van VVD-Leefbaar Uden zou graag zien dat het sportpark van Uden weer in zijn oude glorie 

wordt hersteld en waar mogelijk verbeterd naar huidige maatstaven zodat men er weer aangenaam 

kan vertoeven. Als fractie hebben we de ambitie om te streven naar een Sportpark Uden 2.0 en willen 

we het college onderstaande suggesties doen om de mogelijkheden daartoe nader te onderzoeken:  

 

 een uitbreiding aan parkeerplaatsen, met name bij Udi’19 en LTC Uden;  

 een renovatie van het beschadigde wegdek; 

 een renovatie van het basketbalveldje (gelegen vlakbij AV De Keien); 

 een renovatie en verbetering van de trimbaan; 

 een duurzame aanpassing t.b.v. een goede verlichting in en rondom het sportpark; 

 het aanleggen van een outdoor fitnesstuin, geschikt voor alle leeftijden en niveaus; 

 het aanplanten van groen t.b.v. de parkfunctie; 

 het aanleggen van voorzieningen om het organiseren van evenementen in de toekomst 

mogelijk te maken zoals: water, elektra, afvalpunten e.d.. 

 

 

De fractie van VVD-Leefbaar Uden heeft de volgende vragen aan het college van burgemeester en 

wethouders: 

 

1. Deelt het college bovenstaande opvattingen van de fractie van VVD-Leefbaar Uden en 

is het college met de fractie van mening dat een renovatie van het sportpark e.o. 

nodig is? Én is het college bereid om daartoe actie te ondernemen? 
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2. Kan het college toezeggen een plan op te stellen t.b.v. van het renoveren van het 

sportpark Uden met daarin een overzicht van de kosten? Zo ja. Wanneer kunt u de 

gemeenteraad informeren over dit plan? Als fractie horen wij natuurlijk ook graag óf 

en welke van onze suggesties in de uitvoering van het plan meegenomen kunnen 

worden.  

 

 

Ondertekening: 

Datum indiening : 18-5-2020  

Fractie : VVD-Leefbaar Uden  

Naam indiener : Victor Smits  

Einddatum:                              17 juni 2020 

Id.nr. ibabs:                             122 
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ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 32 Regelement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: Klik hier als u een datum wilt invoeren. 

Antwoord: 

1. Het college onderkent deels de opvattingen van de fractie van VVD-Leefbaar Uden over het 

sportpark en omgeving.  

 

Een aantal zaken zijn reeds uitgevoerd of in voorbereiding.  

- Op 31 maart is in het college ingestemd met de plaatsing van fitnesstoestellen voor alle 

leeftijdscategorieën; 

- Er zijn in de afgelopen weken ter hoogte van de tennisvereniging 21 parkeervakken in de 

berm aangelegd; 

- Voor het onderhoud aan de verharding wordt een plan gemaakt; 

- Naast het restaurant wordt op kort termijn een verhard parkeerterrein met meer dan 60 

parkeerplaatsen aangelegd; 

- Bij de ontwikkeling van de accommodatie van Red Sox worden parkeergelegenheden 

aangelegd. 

 

Het college vindt dat Udi’19 geen parkeerprobleem heeft. Er is genoeg parkeergelegenheid in de 

buurt. 

 

2. Nee, het college zegt niet toe een plan op te stellen. De noodzaak voor de herinrichting van het 

sportpark is het college niet gebleken, noch hebben we signalen ontvangen. Wel kan er gekeken 

worden of regulier onderhoud nodig is en, indien nodig, naar voren in tijd te halen.  

 


